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ELVESTRAND HYTTEFORENING  

Styrets beretning 2018  
  

Elvestrand Hytteforening ble stiftet 4. Oktober 2014.  

  

Elvestrand hytteområde består av 30 hytter og 23 av disse er medlemmer i hytteforeningen. Det 
har ikke vært noen endringer i medlemstallet i løpet av året. 

  

1. VIRKSOMHET  

Elvestrand Hytteforening har som formål å jobbe for å legge til rette og ivareta hytteeiernes 
interesser i Elvestrand hytteområde. Hytteforeningen har også som formål å jobbe for å skape 

samhold og godt naboskap i hele hytteområde.  

  

Elvestrand Hytteforening har egen hjemmeside og en lukket Facebook-side.  

Facebook-siden har 49 medlemmer som enten er medlemmer av hytteforeningen eller har en 
naturlig tilknytning til området.  

  

2. ORGANISERING  

Styre har bestått av følgende:  

Leder:  Olav Gjærevold  

Sekretær: Jorunn Rabben Gjerde  

Kasserer - Nestleder: Roar Finstad  

Styremedlem - Løyper/Stier: Bente Molin Kongsgård  

Styremedlem - Arrangement: Vidar Larsen  

Styremedlem - Kommunikasjon: Guro Andersen  

  

Valgkomite:   

Åse Britt Stenersen  

Yngvar Roaas  

 

 

3. REPRESENTASJON  

Styremedlem Bente Molin Kongsgård er medlem av styret i Borgegrend Løypelag. 

Roar Finstad og Bente Molin Kongsgård har deltatt på årsmøtet 2018 for løypelaget. 

 

4. STYRETS ARBEIDE  

Det har vært avholdt 6 styremøter i perioden. Bl.a. er følgende saker behandlet i styre  

 

a) Utvidelse av hytteforeningen 

b) Arrangere kjentmannstur 

c) Økonomi, innkreving av kontingent og oppfølging av innbetaling  

d) Løyper og stier. Kontakt med løypelag, Steinset Økteren hytteforening, Nore og Uvdal 
kommune ang bidrag til løypekjøring og prioritering av løyper. 

e) Merking og skilting av stier på Bjørstølfjellet. 

f) Nore og Uvdal Hytteforum 

g) Dugnad og aktiviteter for medlemmene 

h) Renovasjon 
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i) Utsendelse av informasjon til medlemmene  

j) Planlegge og avholdt generalforsamling  

 

I tillegg til informasjon lagt ut på hjemmesiden og Facebook siden er det sendt ut 7 mailer med 

informasjon til alle medlemmene.  

Det har vært et aktivt år for styret og hovedaktivitetene har vært utvidelse av hytteforeningen, 

inntekter til Løypelaget, arrangere kjentmannstur som nærmere beskrevet under. 

 

- Det er aktiv kontakt mellom Elvestrand Hytteforening og Steinset Økteren Hytteforening samt 

Borgegrend Løypelag hvor leder for Løype/Sti er styremedlem. 

 Steinset Økteren Hytteforening jobber med å få satt opp en gapahuk og et kanonaust i 

nærheten av Økteren. Planen er å starte på dette ila. sommer/høsten. Gapahuken kan jo bli et 
fint turmål for oss også. 

 

- I samarbeid med Steinset Økteren Hytteforening er det send brev til Nore og Uvdal kommune 

med bekymring om redusert bidrag til løypekjøring i Borgemarka løypeområde. Dette i samråd 

og i tillegg til løypelagets påtrykk for å understreke hytteeiernes bekymring. Det er ikke mottatt 

noen tilbakemelding på brevet med unntak av artikkel i Laagendalsposten hvor rådmann 

utrykte sin uenighet. 

 

- Nore og Uvdal Hytteforum er nå endelig formelt etablert 10.08.18 og registret i Brønnøysund 

registeret. Forumets leder er Tore Lindem og består av representanter fra alle 7 løypelagene i 

Nore og Uvdal. Øystein Sørbø fra Steinset Økteren Hytteforening er vår representant inn i 

forumet. Det har vært liten aktivitet i forumet siden oppstarten i 2017 og et interimsstyre har 

fungert fram til nå. 

 

- Medlemmer fra hytteforeningen deltok på et informasjonsmøte med kommunen 10.08.18. Alle 

hytteeiere i Nore og Uvdal kommune var invitert. Fra kommunen stilte bl.a. ordfører, rådmann, 

kommuneplanlegger og næringskonsulent. Kommunen informerte om langsiktige mål, 

strategier og planer. Hytteeierne ble bedt om å komme med innspill og jobbet i grupper med 

tilbakemelding på forskjellige temaer. 

 

- Utvidelse av Elvestrand Hytteforening. Jorunn R Gjerde, Roar Finstad og Olav Gjærevold har 

jobbet med dette. 

 Etter Generalforsamlingens tilslutning startet arbeidet med å kartlegge hytteeiere/grunneiere i 

området Elvestrand, Bjørstulreset (Austhaugen) og Repeset.  Under denne kartleggingen ble 

det naturlig å innhente aksept fra våre medlemmer om å inkludere hytteeierne på Briskerud.  

Det ble registrert 58 hytteeiere/grunneiere som det var naturlig å kontakte.  I februar 2018 

sendte vi et skriv til disse hytteeierne/grunneierne med en svarfrist som vi i ettertid innså var 

for kort.  Vi har vært fleksibel på denne datoen, og har i ettertid kontaktet de som ikke hadde 

svart. Pr dato har vi positiv tilbakemelding fra 18, ikke interessert fra 10. Det er fortsatt en del 

som ikke har gitt tilbakemelding.  

Vi har i tillegg sendt en orientering til alle som har gitt positiv tilbakemelding om videre fremdrift 

og eventuell etablering av utvidet hytteforening. 

 

- Det har vært jobbet med å arranger årets kjentmannstur til Reinsjødansen. Kontakt er etablert 

med Arbeidshestens Venner på Nes og Nes Historielag. 
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5. ANSVARSOMRÅDER: 

a. Løyper/Stier  

Bente Molin Kongsgård har i inneværende år sittet som styremedlem i Borgegrend Løypelag. 
 
Det har vært en vinter med stor aktivitet og store utfordringer når det gjelder skiløyper. 
Snøforholdene har vært fantastiske, men Borgegrend løypelag har fått halvert det kommunale 
tilskuddet til drift av løypenettet. Styret og løypekjørere har gjort det som har vært mulig innen 
gitte rammer for å opprettholde et godt tilbud til alle som bruker skiløypene. Elvestrand 
Hytteforening har sammen med Steinset Hytteforening forfattet et brev til Nore og Uvdal 
kommune hvor det er stilt spørsmål vedr. ny fordelingsnøkkel. 
Så langt er innspill fra våre hytteforeninger ikke tatt til følge. 
Vi oppfordrer alle hytteeiere til å bidra slik at vi i vårt område fortsatt kan ha et godt utviklet 
løypenett. 
 
Borgegrend Løypelag har i år opprettet en FB side hvor oppdatert informasjon legges ut. 
Scooterne har også vært utstyrt med GPS slik at løypene nå blir sporet av Skisporet.no. 
Det arbeides også med en egen hjemmeside for Borgegrend Løypelag. 
 
Link Borgegrend Løypelag: 
https://www.facebook.com/groups/164437087622110/ 
 
Link Skisporet .no (Borgegrend): 
https://skisporet.no/setView/60.3427086/9.0495005/12/norges_grunnkart 
 
Sommerløyper. 
Rundløype Elvestrand - Bjørstølfjellet - Austhaugen ble merket høsten 2017. Skilt er bestilt og 
levert. Skiltene er satt opp og løypa merkes permanent i løpet av høsten 2018. 
 

 

 

https://www.facebook.com/groups/164437087622110/
https://skisporet.no/setView/60.3427086/9.0495005/12/norges_grunnkart
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Viser ellers til protokoll fra Årsmøtet i Borgegrend Løypelag for detaljert informasjon om løyper og 
stier og aktiviteter som foregår i denne sammenheng. Løypelagets årsberetning er i sin helhet lagt 
ut på Elvestrand Hytteforenings hjemmeside. 
 

b.  Arrangement 

 

Generalforsamling 2017: 

11 hytter deltok på Generalforsamlingen 2017 med påfølgende grilling. Halvor Haug besøkte oss 
og fortalte historien om bl. a Elvestrand og Villa. 

  

 

Kjentmannstur til Skarvestullen 2017: 

Steinset Hytteforening arrangerte 9. september Kjentmannsturen til Skarvestullen hvor flere av 
våre medlemmer deltok. Skarvestulen er en boplass høyt oppe i Skjønneåsen. Det var en våt og 

grå dag, men vi fikk et glimt av den fantastiske utsikten, og ikke minst en interessant og 
spennende beretning undervegs.  Hulen til Sevleguten og boplassen til hans familie ble besøkt.   

Guri Sørli (Søre Skjønne) stilte hytta til disposisjon hvor vi kunne nyte medbragt niste. 

 

  
 

 

Kjentmannstur til Reinsjødansen 2018: 

Elvestrand Hytteforening påtok seg å arrangere årets kjentmannstur. Turen ble arrangert 11. 
august i strålende vær og gikk fra Slettehallen og inn til Reinsjødansen i nordenden av Reinsjøen. 

24 medlemmer fra Steinset Økteren og vår hytteforening deltok.  

Ved Reinsjøen deltok vi på et arrangement av Arbeidshesten Venner fra Nes som kom med et 

kløvfølge med hester og folk fra Buvassli. Olav Sveinsson fra Nes historielag informerte om 
Drifteslepa, den flere hundre år gamle ferdselsåra mellom Vestlandet og Østlandet. Det var også 
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huldredans av 2 profesjonelle dansere og lurspill samt salg av lokale sveler og saft. På veien 
tilbake gikk vi innom «Jervehiet», en steinhule innredet med benker, bord og ovn brukt som 

rasteplass for reinsjegere i område. 

 

   

  
 

c)  Kommunikasjon - informasjon til medlemmene  

 

Hovedaktiviteten har vært å oppdatere hjemmesiden: http://elvestrand‐hyttegrend.no/.  

Etter at Nore energi deltok på siste generalforsamling, har noen flere hytter lagt inn strøm og/eller 
fiber. Samtidig kan det se ut som om telefondekningen i området har bedret seg. Styret anser 
derfor ikke at det er nødvendig å arbeide videre med dette.  

Det er vedtatt at hjemmesiden er formell informasjonskanal til medlemmene, siden den er åpen 
for alle. Men spesielt Facebook og i noen tilfeller er også e-post, viktige supplerende kanaler.  
Facebook fungerer etterhvert som en nyttig kanal for både å gi og få informasjon, både for oss 
hytteeiere imellom, men også for vår kontakt med lokalbefolkning, brøytemannskaper osv. Det er 
fint at sidene brukes til informasjon begge veier.  
  
I forbindelse med årets kjentmannstur, ble informasjon lagt ut på nettsiden vår, på facebook (både 
på Elvestrand og Steinseth-Økteren), samt at e-poster ble sendt ut.   
  

Linker til hjemmeside og Facebook side:  

        ‐      http://elvestrand‐hyttegrend.no/   

        ‐       
        ‐     https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/  

http://elvestrand‐hyttegrend.no/
http://elvestrand‐hyttegrend.no/
https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/
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6. ØKONOMI 

Det er i innbetalt medlemsavgift fra 23 hytter, med kr.300,00 per hytte, totalt kr. 7.200,00. 
Det har i år kun vært normale utgifter. 

Lagets beholdning tilsier at neste års medlemsavgift kan reduseres. 

Foreningens beholdning per 31. Juli 2018 er Kr. 20.743,09  

 

 

7. REGNSKAP 2017/2018  

Dette er bevegelser på konto per måned i regnskapsåret. 

 

Sep. 2017 INN Kr.       0,00  UT Kr.    407,99 

Nov 2017 INN Kr.       0,00  UT Kr.    218,00 

Des 2017 INN Kr.       1,00  UT Kr.        0,00 

Jan 2018 INN Kr. 6.000,00  UT Kr.    812,75 

Feb 2018 INN Kr.    600,00  UT Kr.    914,50 

Mar 2018 INN Kr.     300,00  UT Kr.        0,00 

SUM   INN Kr.  6.901,00  UT Kr. 2.353,24 

 

Beholdning øket fra Kr. 16.195,83 per 31. Juli 2017 til Kr. 20.743,09 per 31. Juli 

2018. 
 

8. BUDSJETT 2018/2019 

P.g.a. god økonomi foreslås å redusere årsavgiften til Kr.150,00 per hytte for neste år 

  

 

Motorsag for rydding stier_______________ Kr. 4000,00 

Diverse arrangement__________________ Kr. 1000,00 

Årsavgift Nettside ___________________ Kr.   850,00 

Årsavgift Brønnøysund_________________ Kr.   175,00 

Eventuelle merkemateriell sommer løyper __ Kr.   500,00 

Utbedring Badedam____________________ Kr. 5000,00 

 

TOTALE UTGIFTER---------- Kr.11.525,00 

TOTALE INNTEKTER ------- Kr.3.450,00 
 

 

9. PLANER 2018/2019 

Styret foreslår for generalforsamlingen at følgende saker prioriteres 

 
a. Løyper/stier 

- Generell rydding i allerede eksisterende løyper/stier/traseer. Vi bidrar selvsagt dersom det 

kommer konkrete forslag fra Borgegrend Løypelag til forbedring av løypetraseer. 

 

b.  Kommunikasjon 

- Vedlikeholde og forbedre hjemmesiden  

- Legge alt av informasjon fra styremøter, løypelag, kommunen, veistyre etc ut på hjemmesiden.  
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- All vesentlig informasjon og dokumenter vil bli lagt ut på hjemmesiden. Kun mindre beskjeder 

og linker til saker på hjemmesiden vil bli sendt ut på mail fra nå. De som evt ikke har mail, vil 

selvfølgelig få tilsendt informasjon pr post.   

 

c. Arrangement 

- Felles sosialt arrangement i forbindelse med årsmøte  

- Dugnad for oppgradering av badekulp 

- Ryddedugnad i f.m. generalsamling 

d.  Rekruttering  

- Avhengig av beslutning på generalforsamlingen vil vi jobbe videre med utvidelsen av 

Elvestrand Hytteforening til å omfatte Austhaugen, Repeset og Briskerud. 

e. Generelt 

- Samarbeidsmøte med Steinset Økteren Hytteforening. 

 

10. VALG 

Følgende er på valg for 2 år: 

- Kasserer  
- 2 styremedlemmer  

Styret velger intern hvem som har de forskjellige ansvarsområder. 

 

 

Elvestrand 1. september 2018 

  

  

Olav Gjærevold    Jorunn R Gjerde    Roar Finstad  

Leder     

  

  

  Sekretær      Kasserer/Nestleder  

Guro Andersen  

Syremedlem 

  Bente M Kongsgård   

Syremedlem 

Vidar Larsen  

Syremedlem 

(Kommunikasjon)    (Løyper/Stier) (Arrangement) 

 


